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 צביקי וייל  | משולחן מנהל הקהילה  

  תושבים יקרים,

ל, וכן “, בו השתתפו ראש המועצה ובעלי תפקידים במועצה ובחכ51שמחתי לקחת חלק באירוע סמלי של חנוכת כביש 

הנהלות ובעלי תפקידים מהקיבוץ, היישוב והישיבה. לא הכרתי את מצב הכביש קודם לכן, אך מהדברים שנשמעו 

באירוע אני מבין עד כמה הוא משמעותי עבור קהילת מעלה גלבוע. תודה גדולה לסיגל מנהלת המשרדים על הארגון, 

  קפלן, יצחק ריבלין, יורם קרין על הדברים שנשאו. וללני

ההכנות של הבריכה נמשכות כל העת בניצוחם של אורי ואסתר לדל, יחד עם קלמן יעיר. בקרוב נוציא לציבור את  

 .52.6.85הנהלים לשנה זו. הבריכה תיפתח בע"ה ביום שישי 

בואו  -בהמשך להחלטת הנהלת הקהילה על קיום שיח יישובי בנושא התפילות, ניפגש בשבוע הקרוב ביום רביעי 

 בשמחה.

 מצ"ב פרוטוקול ההנהלה מישיבתה האחרונה.

 שבת שלום

 

 

 

 

 

 אסתר אלכסנדרמן הארכיון | 

 (1..1.9.1)'עלי גלבוע' שבת 'בהעלותך' תשנ"א שנה.  03באגודה אחת בדף מידע מלפני —בריכה טורבינה ומבצע שלמה

 על הרחצה בבריכה

עונת השחייה החלה וגם השנה אנחנו נהנים מהזמנתו האדיבה של קיבוץ בית אלפא. אנו רשאים לשכשך במימי הבריכה 

 . יהדה לוי ממשיך לתאם את הירידות בימי שישי ועל כך תודתנו.51.11 – 51.11כל יום בין השעות 

 

 על הטורבינה שבגבעת תולי

 סוף סוף הטורבינה מסתובבת. אמנם היא הורכבה לפני חודש, אבל רק השבוע באופן פתאומי, 

 הגיע החלק המיוחל בליווי איש שרות של חברת "וסטס". הוא ומנחם נגשו לעבודה ואנו רואים את התוצאות.

 

 מבצע שלמה במחוזותינו 

השבוע בלטה רוח ההתנדבות במאמצינו לעזור לעולים החדשים מאתיופיה במרכז הקליטה במושב רוויה. נאספו 

נעליים, בגדים וצעצועים על ידי חניכי ומדריכי בני עקיבא והמחסנאיות והתארגנו משלחות לעזרה. כל מיני מבצעים  

וכעת אנו בקשר עם רכזי הקליטה במקום על מנת לברר את המשך  –מיוחדים של בודדים ואנשי מטבח התקיימו 

 הפעילות בעתיד.

 

 

 

 
 

 



 

 1202321פרוטוקול ישיבת ועד הנהלה מס' 

 

 מתיישבי מעלה גלבוע אגודה להתיישבות קהילתית :  שם האגודה

 52.1.85:  תאריך הישיבה

 6:  מספר חברי ועד הנהלה

 : יצחק ריבלין יו"ר, מורן מילוא, אילת צביאל, יאיר גרינבוים, מוריה עדן, צדוק ליפשיץ, משה כץ שמות המשתתפים בישיבה

 , דובי מילר יו"ר קיבוץ, שוקי קרביץ מזכיר קיבוץ, צביקי וייל מנהל קהילה.מוזמנים:

 

 סדר היום של הישיבה:

 אישור פרוטוקול ישיבה קודמת .1

 דרכי התנהלות, ציפיות, מדיה ועוד. –שיח הנהלה פנימי  .2

 היערכות לדיון קהילה חצי שנתי .3

 עדכוני מנהל קהילה .4

 

 החלטות:

 

 : אישור פרוטוקול ישיבה קודמת  1סעיף מספר 

 החלטה : הפרוטוקול אושר.

 

 דרכי התנהלות, ציפיות, מדיה ועוד. –: שיח הנהלה פנימי   2סעיף מספר 

: נערך שיח מפרה ומעמיק, שנגע בנושאים רבים הקשורים להתנהלות ההנהלה, בעלי התפקידים, חזון, הגדרות תפקיד דיון

 וסמכויות, צורת התנהלות ועוד.

 : ההנהלה תמשיך לעסוק בנושא, תיבדק האפשרות לקבלת ליווי מקצועי להנהלה מטעם המועצה.החלטה

 

 היערכות לדיון קהילה חצי שנתי  : 0סעיף מס' 

בתחילת השנה סוכם על דיון חצי שנתי, הן בעניינים קהילתיים והן בעניינים תקציביים. הועלו נושאים שונים בהם הקהילה  דיון:

 עוסקת בתקופה זו, המתחדדים עם היציאה מהקורונה.

 : החלטה

  .לייצר שיח קהילתי מותאם לנושא התפילות בקהילה בעידן שאחרי הקורונה 

 .ועדת תרבות תשקול אם ואיך לשלב את נושא היציאה מהקורונה והודיה על כך באחד האירועים הקהילתיים 

 יוצג להנהלה ביולי. -מאי  -ניצול תקציב ינואר 

 

  



 |  יעל מילרבשדה החינוך

 "יו"ר של מה את בדיוק?"

 "אז את מי החלפת? לא הבנתי.."

 "מה את אמורה בכלל לעשות?"

 

שאלות כאלה ואחרות הוצגו בפניי מאז הודעתו של צביקי על כניסתי לתפקיד יו"ר וועדת חינוך )או במילים פשוטות 
 מרכזת וועדת חינוך(. אז אני אנסה לעשות קצת סדר בדברים...

 

 קצת עליי

 בעיקר עבור אלו שלא מכירים, אבל לא רק..

מתוכם בגילאים הרלוונטים לחינוך  3יעל מילר )חלק מ"שבט" מילר המפואר(, נשואה לעופר ואימא לחמישה בנים )
שנה. בעלת תואר שני בחינוך )פיתוח מערכות למידה( ומורה בהכשרתי.  51הבלתי פורמלי(. מתגוררת במעלה גלבוע כבר 

עבדתי הרבה שנים במגוון תפקידים במערכות החינוך הפורמליות והבלתי פורמליות, ובשנים האחרונות עוסקת בפיתוח 
 ידע והכשרה בג'ויינט ישראל בתחום של בני משפחה המטפלים בזקנים.

 

 קצת על התפקיד 

מרכזת וועדת חינוך הוא תפקיד חדש בוועדה. בשנים האחרונות מנהלת מערכת החינוך שימשה גם כמרכזת הוועדה. 
הנהלת הקהילה החליטה להפריד בין התפקידים )מנהל המערכת ומרכז הוועדה(, בדומה לאופן התנהלות וועדת הגיל 
הרך. המטרה היא לבסס את מעמדה של וועדת החינוך כנציגת הציבור ולחזק את האוטונומיה שלה ללא תלות במנהל 

 מערכת חינוך כזה או אחר.

ברמה האישית אני רואה בתפקיד הזדמנות להיות חוליה מקשרת בין שלל הגורמים והדמויות )הנהלה, מנהל הקהילה, 
 מנהלת המערכת, הוועדה, הורים( ולשמש ככתובת למגוון הנושאים הקשורים בחינוך הקהילתי במעלה גלבוע.

 

 קצת אג'נדה

 אני מאמינה שביסוס מעמדה והאוטונומיה של וועדת חינוך יאפשרו לוועדה:

 לסייע ביצירת יציבות במערכת החינוך הבלתי פורמלית •
 להתוות מדיניות בסוגיות החינוך הקהילתי •
להתבונן באופן נרחב על החינוך הקהילתי, כולל על היבטים וחלקים שאינם בהכרח תחת האחריות והסמכות של  •

 מנהלת החינוך

 לשמש כ"שופר" למגוון הקולות בציבור, וככתובת לכל סוגיה חינוכית •

 ליצור חיבורים וממשקים עם גורמים נוספים רלוונטיים בקהילה )כמו וועדות נוספות(   •

 

 קצת ת'כלס   

 יב( לתקופת הקיץ. נעדכן כמובן כשהדברים יהיו סגורים וודאיים.-אנחנו לקראת איוש של מנהלת המערכת )א .1
קיבלנו הרבה פניות של אנשים שהביעו נכונות להשתלב בצוות החינוכי. נשארו עוד כמה משרות שצריך לאייש...  .2

 מוזמנים לפנות, לשאול ולהתלבט בעניין עם כל אחת מחברות הוועדה.
.   אומנם לא מזמן אושררה הוועדה הנוכחית, אך למציאות קצב דינמי ומפתיע משלה )תובנה של בוגרי קורונה(       3      

 ואנחנו מרחיבים את שורות הוועדה. המעוניינים מוזמנים לפנות אליי או אל חברות הוועדה.  
 )חברות הוועדה: שירי שטיין, אדווה גן, נרית זליגר, נעה בן יצחק, רעות שלו(  

 

 קצת ברמה האישית

רוצה לומר תודה גדולה לחנה על הובלת המערכת בחודשים האחרונים! מהצצה קצרה וחטופה גיליתי את גודל המשימה 
 שנשאת על כתפיך בתקופה מורכבת ומאתגרת. תודה על יצירת איים של שפיות בתוך כל הכאוס וחוסר היציבות.

תודה נוספת לחברות הוועדה על נכונות, מחויבות והרבה שעות של השקעה, מעבר לתפקידים ה"סטנדרטיים והמוגדרים" 
 כדי לצלוח את אתגרי השעה.

 תודה גם ליאיר, נציג ההנהלה בוועדה, על הליווי והעזרה בכל הנדרש.

 

 ושיהיה לנו הרבה בהצלחה!  



 

 מעוניינים לשלוח הודעה/מאמר לדף מידע?
 dafmeda@gmail.comמוזמנים לשלוח למייל 

 

 

ש את פעילותו בשעה טובה  מועדון הרוח מְחַדֶּ

 

 

 

 

 

 

 

צוות התרבות של מועדון הרוח )מדי, עידית, רותי, חנה( נפגש והחלטנו לצאת לדרך עם  תכנית של ארוחת בוקר משותפת,  

 .2:11אחת לחודש; ביום א' הראשון בכל חודש, במועדון, בסביבות השעה 

 מדובר במפגש לא ארוך במיוחד של שיחת רעים, אוכל טעים והסבה בנחת עם אורח או אורחת.

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

, אתם נחשבים אוטומטית לחברי המועדון.                     11שימו לב: אם, מאז שפרצה הקורונה לחיינו מלאו לכם ולכן 

 כל שעליכם לעשות הוא לעדכן את מוריה עדן.

 בקבוצת המועדון נעדכן גם על פעילויות ואירועים ביוזמת צוות תרבות יום א, שחלקם יהיו פתוחים לכל הקהילה.

       

 מאחלות שמחה ובריאות!      

 מדי, עידיצא, רותי, חנה      

 במאי. 03המפגש הראשון מתוכנן ליום א' י"ט סיוון, 
 

 שנה לכפר מלכישוע, 03במלאת 
 נארח את אוריה גן,
 מנכ"ל מלכישוע.

 
במפגש זה ספציפית אתם מוזמנים להתחיל להתכנס כבר 

              0333. אוריה יתחיל בדיוק בשעה 0303-ב
 )ככה זה מנכ"לים...(


